

✉ artic.afrocul@gmail.com

fb @ArticAfroCulturalAssociationNWT

AACA

ARTIC AFRO CULTURAL



YOUTH SKILLS & NETWORKING 2023

Starting January 2024 to February 2024

Venue: 100-62 Woodland Drive, Hay River, NT X0E 1G1



Register Now!!!

Monday to Friday from 9:30 am to 3:30pm

Every participant will get up to \$200 gifts after completion of the program.

The AACA is undertaking a YOUTH SKILLS & NETWORKING 2023 to connect young people aged 16 to 30 with the immigrant, indigenous and under-served populations communities of the Peace (Region), Northern Rockies Regional Municipalities (BC) .

Those enrolled in the project will first complete up to four (4) weeks of in class training, then followed by a volunteer placement at a community organization or create their own community project. AACA will fund participant's costs, including equipment and subsidized daycare.

Subsidized daycare for maximum \$750 per participants.

During the training sessions, a laptop will be provided for your usage.

Refreshments and snacks will be provided daily during training.

Special accomodation will be made for persons with disabilities

L'AACA entreprend un projet COMPÉTENCES ET RÉSEAUTAGE POUR LES JEUNES 2023 pour connecter les jeunes âgés de 16 à 30 ans avec les communautés d'immigrants, d'autochtones et de populations mal desservies de la région de Peace, des municipalités régionales des Rocheuses du Nord (C.-B.).

Les personnes inscrites au projet suivront d'abord jusqu'à quatre (4) semaines de formation en classe, puis suivront un stage bénévole dans un organisme communautaire ou créeront leur propre projet communautaire. L'AACA financera les frais des participants, y compris l'équipement et la garderie subventionnée.

Garderie subventionnée pour un maximum de \$750 par participant.

Lors des formations, un ordinateur portable sera fourni pour votre usage.

Des rafraîchissements et des collations seront fournis quotidiennement pendant la formation.

Des aménagements particuliers seront prévus pour les personnes handicapées.

Scan QR Code or Follow Link Below



Sign up here

<https://bit.ly/ysn-2023-hayriver>

Funded by the Government of Canada

Financé par le gouvernement du Canada

Canada